



MØDEREFERAT

Emne: Bestyrelsesmøde hos Søren#43
Dato: 2009.05.28, kl. 20:00 – 21.00
Deltagere: Henrik, Søren & Per
Fraværende: Karina, Tonni & Flemming
Referent: Per

Bestyrelsesmødet afholdtes med følgende dagsorden:

1. **Valg af referent**
Per valgt
2. Konstituering af bestyrelse
 - Formand, **Per**
 - Næstformand, **Søren**
 - Kasserer, **Karina**
 - Vej kontaktperson, **Tonni**
 - Svogerslevudvalg kontaktperson, **Flemming**
 - PL. Repræsentant, **Henrik**
3. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 25.2.2009 hos Henrik (Referat kan hentes på hj. side)
4. Godkendelse af mødereferat fra Generalforsamling 2009. (Referat kan hentes på hjemme side)
5. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde:
 - a) Vejstatus, Tonni
6. Referat fra Svogerslev udvalgmøde(r) ?
7. **Indkomne forslag:**
 - Køb af flis til individuelt vedligehold.
8. **Foreningens økonomi – Karina**
9. **Næste møder:**
10. **Eventuelt**
 - a) Lokalplan opfølgning (primært Rævehøjen)
 - b) (Manglende) fællesareal vedligehold
 - c) Antenneforening
 - d) Samarbejde med øvrige nye Grundejerforeninger.
 - e) Belysning.
 - f) Re-etablering af areal ud mod sti på Haretoften.



Mødereferat:

1. **Valg af referent**
Per blev valgt.
2. Konstituering af bestyrelse
 - Formand: **Per**
 - Næstformand: **Søren**
 - Kasserer: **Karina**
 - Vej kontaktperson: **Tonni**
 - Svogerslevudvalg kontaktperson: **Flemming #5**
 - PL. Repræsentant: **Henrik**
3. **Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 25.2.2008 hos Henrik**
Godkendt.
4. **Godkendelse af mødereferat fra Generalforsamling 2009.**
Godkendt.
5. **Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde:**
 - a) **Vejstatus, Tonni**
Ingen udeståender.
6. **Referat fra Svogerslev udvalgsmøde(r) ?**
Afventer tilbagemelding fra Flemming om e.v.t. sager som kræver bestyrelsens involvering.
7. **Indkomne forslag:**
 - Køb af flis til individuelt vedligehold.
Der var indkommet et forslag fra Generalforsamlingen om Bestyrelsen skulle se på muligheden for indkøb af Flis.
Bestyrelsen finder at bevoksningen efterhånden har en sådan kraft at yderligere flis ikke vil ændre væsentlig i den enkelte parcels vedligeholdelsesarbejde omfang, som erfaringsmæssig efterhånden ligger på 3-6 timer årligt, hvorfor foreningen ikke vil forestå for indkøb.

Samordning af Individuelt indkøb foreslås fortsat koordineret via vor fælles e-mail:
alle@egernvaenget.dk
8. **Foreningens økonomi – Karina**
Foreningen følger budget.

Alle på nær 3 parceller har betalt kontingent, hvilket der følges op på.

Vi har nu 2 konti i Spar Nord, hvor foreningens daglige driftsbeholdning samt Vejfond* penge er anbragt.

*=Når de ikke er anbragt på Høj-forrentnings konti.
9. **Næste møder:**
10. **Eventuelt**
 - a) **Lokalplan opfølgning (primært Rævehøjen)**
- Intet at følge op på mere da parcellerne følger kommunens anvisninger.
 - b) **(Manglende) fællesareal vedligehold**
Bestyrelsen foretager en evaluering og kontakter parceller skriftlig hvis der skulle være eventuelle mangler i vedligehold.
Eventuel sanktionsmulighed skal diskuteres og planlægges for næste generalforsamling.



c) Antenneforening

Mulige alternativer for TDC bør overvejes, da teknologien efterhånden giver mulighed for individuelle løsninger, med samme muligheder som i dag.

d) Samarbejde med øvrige nye Grundejerforeninger.

Vi er blevet kontaktet angående mulig samarbejde angående vedligehold.

Vi har videregivet vore nuværende entreprenør, samt mulige andre, og aftalt rammerne for mulig samarbejde.

Afventer konkret tilbagemelding og priser.

e) Belysning.

Søren følger op.

f) Re-etablering af areal ud mod sti på Haretoften

Per har kontaktet kommunen som vil følge op på sagen og udbedre "skaderne" opstået i f.b. med etablering af stien sidste år.